
Rondvraag Commissie MME d.d. 3-9-2018 
 

De fractie van de PvdA heeft een rondvraag ingediend:  
 
In de voorbereiding van MME van d.d. 25 juni 2018, heeft GS op technische vragen van de 
PvdD beantwoordt dat het op 21 juni in IPO verband zou worden besproken en dat we al dan 
niet in IPO verband ons zouden aanmelden voor de statiegeldalliantie. 
Conform de antwoorden van GS op art 47. vragen van de PvdA 
  
Inmiddels is het september en is de provincie Utrecht naar mijn weten nog niet aangemeld. 
Blijkend ook uit de website van de statiegeldalliantie.  Graag zou ik dit opnieuw bij GS onder 
de aandacht willen brengen en ontvang ik graag de laatste stand van zaken en of het 
mogelijk is dat provincie Utrecht zich z.s.m. aanmeld. 
 

 
 
 
Vriendelijke groet, 
 
Annet Krijgsman 
Statenlid Provincie Utrecht 
PvdA 
 


